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Van de voorzitter 

Beste partijgenoten,  

Sinds 1 januari hebben wij een nieuwe gemeente. Ons werk in deze nieuwe 
gemeente zijn wij begonnen met een fractie met vijf raadsleden. Verderop 
stellen zij zich aan u voor.  

Ook het bestuur is vernieuwd, met een nieuwe voorzitter en vier nieuwe 
leden kunnen wij er de komende jaren weer tegenaan! Het bestuur bestaat 
nu uit: 

Sander Kalsbeek Voorzitter 
Janny Gerda de Jonge duo-secretariaat 
Grietje Uuldriks  duo-secretariaat 
Leen Meijerhof  penningmeester 
Benny Grave   algemeen lid 
Peter de Jong   algemeen lid 
Tom Dijkstra  algemeen lid 
Op de website stellen zij zich voor.  

Vanuit het bestuur hebben wij in ons activiteitenplan de prioriteiten voor 
het komende jaar aangegeven. Een van deze punten is de communicatie 
naar onze leden. Deze nieuwsbrief is daarvan een eerste uiting. De fractie 
en het bestuur willen graag aan u uitleggen waar wij mee bezig zijn. 
Vandaar ook dat wij een aantal keren per jaar deze nieuwsbrief willen 
uitbrengen. Nu nog gedrukt, straks wordt het een digitale nieuwsbrief. U 
kunt ons laten weten wat u graag van ons wilt weten. Neem daarvoor 
gerust contact met ons op. Ook de website is geactualiseerd, neem daar 
gerust ook een kijkje op: 

https://eemsdelta.pvda.nl 

De andere zaken die in het activiteiten plan staan zal ik de volgende keer 
toelichten. 

Voor nu veel leesplezier!  

Sander Kalsbeek 
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Corona 

Nu het vaccineren is begonnen begint er licht 
aan het eind van de donkere tunnel te gloren. 

Het moment waar we onze geliefden weer 
kunnen knuffelen, kinderen weer volledig naar 
school kunnen gaan en ondernemers hun 
winkels weer open kunnen doen. Daar snakken 
we naar. 

Wij hopen dat we elkaar binnenkort weer echt 
kunnen ontmoeten. Iedereen vindt steeds 
beter zijn of haar weg in de digitale omgeving 
maar wij verheugen ons op echt samen zijn! 

Tot ziens!! 

1 mei  

Op 1 mei wordt in veel landen de Dag van de 
Arbeid gevierd. De geschiedenis van deze van 
oorsprong socialistische dag van de 
arbeidersbeweging gaat zeker terug tot 1889. 

Tijdens een congres van de zogeheten Tweede 
Internationale, een internationale organisatie 
voor socialistische politieke partijen en 
vakbonden, werd in 1889 de eerste mei 
officieel gekozen als de internationale Dag van 
de Arbeid. Dit plan kwam oorspronkelijk van de 
Amerikaanse vakbond American Federation of 
Labour (AFL). Deze organisatie had in 1884 in 
eigen land al een resolutie aangenomen, 
waarin werd voorgesteld om vanaf 1 mei 1886 
de achturige werkdag ingevoerd te krijgen. De 
eerste mei werd niet willekeurig gekozen. Op 
deze dag, ook wel bekend als moving day, 
werden in Noord-Amerika traditiegetrouw veel 
bestaande arbeids- en woonruimte-contracten 
vernieuwd en werd er ook veel verhuisd. 

Voor wat betreft de geschiedenis van de Dag 
van de Arbeid wordt ook vaak verwezen naar 
de Britse ondernemer en sociale hervormer 
Robert Owen. In 1817 pleitte hij al voor de 
invoering van werkdagen van acht uur. Maar 
ook lang voor die tijd gingen er zo nu en dan al 
stemmen op om werkdagen te verkorten. 

 

Tijdens het congres van de Tweede 
Internationale, op 21 juli 1889, werd 
afgesproken om internationaal op 1 mei te 
gaan demonstreren. De eerste officiële editie 
vond een klein jaar later plaats, op 1 mei 1890. 
Zowel in de Verenigde Staten als veel landen in 
Europa gingen op deze dag voor het eerst 
duizenden arbeiders de straat op om te pleiten 
voor de achturige werkdag en betere 
arbeidsvoorwaarden. Al snel werd dit een 
traditie.  

Ook in Nederland waren er tijdens de eerste 
editie al enkele vieringen. Zo namen in 
Haarlem 1400 mensen een petitie aan over de 
achturige werkdag, legden in Appelscha 700 
mensen het werk stil en was in Enschede een 
achturen-betoging. 

Tijdens de jaarlijkse 1 mei-vieringen wordt ook 
vaak het socialistische strijdlied “De 
Internationale” ten gehore gebracht. 

 

 

Oproep 

Het bestuur is op zoek naar ondersteuning 
voor het onderhouden van de website! 

Wie kan en wil hier een bijdrage aan leveren?  
Mocht je hier interesse in hebben neem dan 
contact op met Tom Dijkstra 
(twpdijkstra@hetnet.nl). 
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Vanuit de fractie  

 

HALLO KAMERADEN, 

Met deze nieuwsbrief willen wij onze 
achterban beter gaan informeren over de 
activiteiten van de fractie en afdeling 
Eemsdelta. Het is de bedoeling dat de 
nieuwsbrief in het vervolg ieder half jaar 
verschijnt. Dit zal dan 2 maal per jaar zijn. Geen 
lange verhalen, maar we zullen kort en bondig 
de politieke actualiteiten, werkbezoeken of 
andere relevante informatie weergeven.  

Daarnaast willen we om de 8 weken met jullie 
rond de tafel om actuele politieke 
onderwerpen te bespreken. Zodat we input 
kunnen krijgen voor de diverse politieke 
onderwerpen die de komende 5 jaar 
langskomen. Dit zal op een zaterdag plaats 
vinden. De zaterdagen zullen er als volgt 
uitzien: In de ochtend bespreken we een 
politiek onderwerp/thema en na de middag 
willen we in gezamenlijkheid op pad gaan om 
de “Rode Taart“ uit te delen. Deze taart is 
bedoeld voor een 
instantie/organisatie/persoon die zich op een 
bijzonder en sociale manier inzet(ten) voor 
onze samenleving.  

De volgende zaterdagen in 2021 staan 
gepland: 

Zaterdag  
9.30-15.00 uur 

22 mei 2021 

Zaterdag  
9.30-15.00 uur 

17 juli 2021 

Zaterdag  
9.30-15.00 uur 

11 september 2021 

Zaterdag  
9.30-15.00 uur 

06 november 2021 

  

  

 

 

Op weg naar verbinding. 

Vanaf de verkiezingen op 17 november 2020, is 
er een nieuwe PvdA-fractie. 

De 5 fractieleden (Dennis, Jan Chris, Janny, 
Joop en Liesbeth) zijn aan een nieuwe 
raadsperiode van 5 jaar begonnen. 

Een nieuwe fractie biedt kansen: kansen voor 
kwaliteitsverbetering, kansen voor persoonlijke 
groei en kansen om er met elkaar iets leuks van 
te maken. 

Maar een nieuwe fractie moet ook aan elkaar 
wennen. Er bestaan verschillende inzichten en 
de verschillende werkwijzen moeten op elkaar 
afgestemd worden. 

Ook rijst de vraag: hoe willen we werken? 
Willen we pro-actief werken of kiezen we 
ervoor re-actief te opereren? 

Met andere woorden: gaan we actief op zoek 
naar de onderwerpen die wij als 
sociaaldemocraten belangrijk vinden of volgen 
we de raadsagenda en reageren daarop? 

De coalitie partijen zijn met 20 van de 29 zetels 
oppermachtig. Dus is het van groot belang dat 
we een inhoudelijk krachtige fractie worden 
die, waar mogelijk samen met de andere twee 
oppositiepartijen, toch een verschil kan maken. 
Ook zullen we zo nu en dan de samenwerking 
met de coalitie moeten zoeken om dingen voor 
elkaar te krijgen. Daarom steken we in deze 
beginfase veel energie in bovengenoemde 
punten. 

 

Bij ons sociaaldemocraten staan ‘opkomen 
voor de zwakkeren in de samenleving’ en 
‘eerlijk delen’ natuurlijk hoog in het vaandel. 
Maar ook de versterkingsopgave met daarbij 
alle bouw- en sloopactiviteiten blijven onze 
aandacht vragen. Verder is het hele 
energievraagstuk met als hete hangijzers het 
windmolen- en zonneparkenvraagstuk iets 



4 
 

waar we volop mee bezig moeten. Ook de 
kosten die deze transitie met zich meebrengt 
voor mensen met een kleine beurs is een echt 
PvdA onderwerp waar we nog onvoldoende 
antwoord op hebben. 

Belangrijk blijft het streven naar 
kansengelijkheid voor kinderen zowel in de 
privésituatie als in het onderwijs. Dit hebben 
we in Nederland en dus ook in onze gemeente 
nog steeds niet goed voor elkaar. 

Verder blijven de kosten van de jeugdzorg de 
pan uit rijzen en het Rijk gaat gemeenten 
daarvoor nog steeds geen extra geld geven. 
Ook in onze gemeente zijn schrijnende 
voorbeelden van onvoldoende zorg, of zorg die 
niet goed aansluit bij de behoefte van het 
betreffende kind met problemen. 

 

Makkelijk wordt het dus niet voor ons, wel 
interessant en uitdagend. 

De fractie is nu druk bezig met de  
programmabegroting 2021.  

We vinden het fijn als jullie ons blijven voeden 
met onderwerpen die aandacht verdienen 
en/of met dingen die  onrechtvaardig of 
onrechtmatig zijn. 

Het sociaal-democratische gedachtengoed 
moeten we samen vormgeven! 

Op weg naar verbinding, zowel intern als 
extern. 

Samen op weg naar eerlijker en fatsoenlijker 
Eemsdelta! 

 
 

 

De fractie stelt zich voor 

Joop van der Lei (fractievoorzitter) 

 

63 jaar Jong met ambitie voor een mooie 
sociale gemeente Eemsdelta 
Ik woon al ruim 29 jaar met mijn echtgenote en 
in Appingedam en voel mij ”Damster” onder de 
“Damsters “ In het dagelijks leven ben ik als 
manager werkzaam in de gezondheidszorg. 
Mijn specialiteiten zijn: facilitair, financiën, ICT, 
vastgoed, inkoop met oog voor de menselijke 
maat . 
Mijn politieke ambities en toekomstvisie voor 
de gemeente Eemsdelta zijn: 
“Verbinden en versterken – Samen sterk voor 
een sociale gemeente Eemsdelta ” daar wil ik 
mij de komende vier jaren als 
(kandidaat)raadslid voor inzetten. 
Mij verkiesbaar te stellen voor PvdA fractie 
gemeente Eemsdelta voor de periode 2021- 
2025 heeft vooral te maken met: ” Mijn 5 
punten plan: 
· Zorg en welzijn voor alle inwoners van de 
gemeente Eemsdelta. 
· Iedereen doet mee niemand aan de kant. 
· Versterkingsopgave gericht op perspectief en 
duurzaamheid. 
· Geen kinderarmoede meer. 
· Werk perspectief voor burgers met een 
beperking 
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Janny Volmer (raadslid) 

 

 

Ik ben Janny Volmer en woon met René sinds 
1977 in Delfzijl. We zijn de trotse ouders van 3 
dochters en inmiddels oma en opa van 8 
kleinkinderen. Onze dochters wonen niet meer 
in Delfzijl maar onze jongste dochter heeft per 
1 januari 2021 een huisartsenpraktijk in 
Appingedam overgenomen. Toch weer terug in 
onze mooie gemeente. Mijn drijfveer om de 
politiek in te gaan heeft te maken met mijn 
brede interesse in mens en samenleving en is 
mij met de paplepel ingegoten. Ik kom uit een 
gezin waar niet veel geld was maar ‘eerlijk 
delen’ met mensen die het nog slechter 
hadden en ondersteunen van mensen die niet 
goed voor zichzelf op konden komen, was bij 
ons thuis vanzelfsprekend. Mijn ouders waren, 
net als ik, echte sociaal democraten. Eerlijkheid 
en rechtvaardigheid stonden bij hen hoog in 
het vaandel. Ik ben mijn werkzame leven 
begonnen als verpleegkundige en heb gewerkt 
als kraam/kinder-verpleegkundige, 
hoofdverpleegkundige, wijkverpleegkundige, 
vertrouwenspersoon en teamleider 
Jeugdgezondheidszorg GGD. Ook was ik 
jarenlang voorzitter van verschillende 
ondernemingsraden. Sinds 2016 zit ik in de 
gemeenteraad voor de PvdA. Nog niet zo’n 
lange periode en daarom ben ik blij dat ik 
opnieuw  gekozen ben. Kwetsbaren in onze 
samenleving zoals kinderen, sommige ouderen, 
mensen met een handicap/zieken en mensen 
met een smalle beurs, hebben mijn speciale 
aandacht. Ook dierenleed verdraag ik niet. Ik 
ben gewend om mijn raadswerk samen met 
inwoners en professionals te doen. Als ik 

signalen krijg over onrecht of inwoners hebben 
goeie ideeën, ga ik met hen aan de slag. Mijn 
credo is: ‘Ik zeg wat ik doe en ik doe wat ik 
zeg’. In mijn vrije tijd houd ik me bezig met 
vrijwilligerswerk in theater de Molenberg, 
lezen, fietsen koken/ kleinschalige etentjes 
verzorgen en mijn labrador. Ik vind het heel 
leuk samen met hem dingen te ondernemen. 

Jan Chris Wagenaar (raadslid) 

 

Voor mensen zet ik mij in mijn dorp en onze 
(nieuwe) gemeente in. Wij leven in een snel 
veranderende wereld en in onze regio hebben 
wij heel erg veel problemen door de gevolgen 
van aardgaswinning. Wij moeten vanuit Den 
Haag krijgen waar wij recht op hebben. Wij 
hebben allemaal recht op volledig herstel en 
versteviging van onze huizen en daarnaast op 
een eerlijke compensatie voor de overlast die 
hierdoor ontstaat. Het gaat niet om Haagse 
regeltjes en ideeën maar om de mensen in 
onze eigen regio Eemsdelta.  

Juist nu is het belangrijk dat wij elkaar 
opzoeken en helpen. Dat er in de dorpen 
voorzieningen zijn en activiteiten worden 
georganiseerd voor jong en oud.  

Ik vind dat wij goede voorzieningen moeten 
krijgen en houden in de regio en dat wij 
plannen door en voor de dorpen moeten 
steunen.  

Want alleen sámen, bereiken wij ons doel.  

Een veilig en sociaal Eemsdelta.  

Lokaal. Sociaal. PvdA. Eemsdelta. 
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Liesbeth Wassenaar (raadslid) 

 

Mijn naam is Liesbeth Wassenaar en ik ben in 
1995 met mijn gezin vanuit Appingedam gaan 
wonen in Delfzijl West en later in Noord. Ik ben 
geboren in een klein dorpje in Friesland en heb 
als volwassene nog gewoond in de provincie 
Drenthe en Overijssel. We hebben twee 
volwassen dochters die de deur uit zijn gegaan. 
Ze werken in het onderwijs en in de 
dienstverlening. Inmiddels ben ik nu 25 jaar 
woonachtig in deze voor mij fijne woonplaats. 
Het mooie weidse gebied, de haven, de zeedijk 
en het centrum met alle voorzieningen, het 
openbaar vervoer en vooral ook alle scholen 
maken dat ik hier met tevredenheid woon.  

Het stimuleren, motiveren en meedenken met 
jongeren zijn belangrijke aspecten in mijn 
werk. Tegelijkertijd ben ik mij bewust dat er 
jongeren/volwassenen zijn die het om welke 
reden dan ook niet lukt hun plek te vinden in 
onze samenleving, niet goed hulp kunnen 
vragen en/ of niet goed voor hun mening 
kunnen opkomen.  

Dat je als volksvertegenwoordiger een 
luisterend oor hebt in je straat, buurt, dorp of 
stad en dit vertalen en meenemen naar de 
fractie van de PvdA en/of naar de 
raadsvergaderingen van onze mooie gemeente 
Eemsdelta. Mijn ambitie als kandidaat raadslid 
ligt bij bovenstaande en bij aandacht voor 
kwetsbare jongeren. Hiernaast staan we in 
Delfzijl Noord vooral voor een enorme 
versterkingsopgave met veel sloop en 
nieuwbouw en onrust die hiermee gepaard kan 
gaan. We willen als fractie dat er goed 

geluisterd wordt naar de huidige bewoners en 
dat er ook betaalbare woningen blijven voor 
jongeren en starters op de woningmarkt. 

Dennis Vijver (raadslid) 

 

Eerst zal ik mij kort voorstellen. Mijn naam is 
Dennis Vijver, 48 jaar jong, getrouwd met 
Marianne en heb een zoon Daan van 16 jaar. 
Zelf werk ik inmiddels bijna 30 jaar binnen de 
gezondheidszorg als begeleider. 

Ik ben een ambitieuze en dynamische jongen 
die op alle vlakken van de PvdA zowel lokaal en 
landelijk iets wilt betekenen. Ik beschouw 
mezelf als een ondersteuner die de menselijke 
maat waar het kan in zijn adviezen terug laat 
horen. 

Ik probeer de sociale componenten van een 
stuk naar voren te halen. Ditzelfde wil ik ook 
graag gaan doen door de combinatie te maken 
met wat ik van de inwoners te horen krijg, te 
proberen te vertalen in beleidsdoelstellingen 
voor het bestuur, de afdeling en de 
verkiezingsprogramma’s. Dit alles doe ik met 
de sociaaldemocratische waarden en PvdA-
beginselen in mijn achterhoofd. Daarom acht ik 
mij waardevol voor de PvdA Eemsdelta. Ik ben 
bereid om mijn tijd te investeren en in te 
plannen waar nodig om als raadslid op deze 
manier van dienst te kunnen zijn. 

Mijn ambitie: 
“De juiste zorg op de juiste plaats”. 
“Daarnaast een socialere samenleving”. 
“Terug naar het ouderwetse “noaberschap””. 
“Versterk het platteland”. 
 


